
Jsem studentkou prvního ročníku
doktorandského studia Obecná antropologie a
věnuji se historické zkušenosti žen po roce 1945
v Krkonoších. Na FHS jsem vystudovala jak
bakalářský program, tak následně program
Orální historie – soudobé dějiny. Minulý rok
jsem studovala na CEU ve Vídni, a tak mám
srovnání se soukromou a mezinárodní výukou a
ráda bych některé své zkušenosti přenesla
právě na fakultu. Jsem skautka, feministka a
dívám se na svět kriticky se snahou ho zlepšit.
Během studií jsem se zapojovala do
studentských akcí jako např. Humanitní týden
pro Ukrajinu nebo Univerzitní stávka za klima,
během kterých jsem přišla do kontaktu s
bývalým vedením fakulty a rektorátem. Chci
vytvářet prostor pro lidi, kteří mají co
nabídnout a skrze senát je podporovat. Přála
bych si nesterilní, bezpečnou a bezbariérovou,
udržitelnou, živou, ambiciózní fakultu, ve které
je místo pro různorodé aktivity lidí v různé fázi
života tak, aby vzdělávaní bylo dostupné a
nestalo se jen formálním získáním titulu. 
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Je pro mě důležité zapojovat studenty do
rozhodování o tom, jak má fakulta vypadat,
naslouchat jim a dát jim možnost se vyjadřovat
k různým problémům (např. cestu od tramvaje
považuji za tristní) a vyslovovat svá přání  (více
kuchyněk a gaučů, zásuvek, kytek či nákup
nových knih apod.)  Vzhledem k tomu, že
humanitní studia jsou do velké míry podmíněna
schopností kriticky číst a psát, přišlo by mi
vhodné, aby studenti mohli získávat průběžnou
nehodnocenou zpětnou vazbu na své texty z
pohledu akademického psaní nad rámec
povinných předmětů. Dále je pro mě zásadní
téma transparentnosti fakulty a přehlednost
informací pro studující. Podporuji veškeré
činnosti studentských spolků, od venkovních
koncertů po přednášky, debaty a čtecí kroužky.
Líbí se mi, když je fakulta živá a využívá se velká
hala nebo „džungle“. V neposlední řadě je pro
mě důležité, aby se fakulta pouze nebarvila na
zeleno, ale opravdu byla vzorem svou snahou
eliminovat odpad a šetřit energií, a také aby
šířila osvětu ohledně klimatické krize a
sociálních témat s tím spojených.


